



Office of the Chief Coroner

Bureau du coroner en chef

MEDIA RELEASE

February 12, 2024

Update: NWT Coroner Service is investigating a plane crash near Fort Smith

With the assistance of our forensic partners, the NWT Coroner Service has identified the four passengers and two crew members who died in the Northwestern Air Lease crash outside Fort Smith on January 23, 2024. At the request of some of the families, there will be no comment from the NWT Coroner Service regarding who was involved in the crash.

The NWT Coroner Service continues to work with other investigative partners and will release its final report once all the other partners have concluded their part in the investigation. Our deepest condolences go out to the families affected by this tragic incident.

For further information:

Garth Eggenberger

Chief Coroner

Office of the Chief Coroner

867-767-9251

Email: Garth_Eggenberger@gov.nt.ca



Office of the Chief Coroner

Bureau du coroner en chef

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Le 12 février 2024

Mise à jour: Enquête du Service du coroner des TNO sur un écrasement d'avion survenu près de Fort Smith

Avec l'aide de ses partenaires d'enquête médico-légale, le Service du coroner des TNO a été en mesure d'identifier les quatre passagers et les deux membres de l'équipage qui ont perdu la vie lors de l'écrasement d'un avion de Northwestern Air Lease survenu près de Fort Smith le 23 janvier 2024. À la demande de certaines familles, le Service du coroner des TNO ne fera aucun commentaire sur les personnes impliquées dans l'écrasement.

Le Service du coroner des TNO continue de travailler avec d'autres partenaires d'enquête et publiera son rapport final lorsque chacun d'entre eux aura terminé sa partie de l'enquête. Nous adressons nos plus sincères condoléances aux familles touchées par cet incident tragique.

Pour de plus amples renseignements :

Garth Eggenberger

Coroner en chef

Bureau du coroner en chef

867-767-9251

Courriel : Garth_Eggenberger@gov.nt.ca